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Schuck Dávid
Elnök

Sziasztok!
Schuck Dávid vagyok, a Budapesti Műsza-

ki és Gazdaságtudományi Egyetem Közle-
kedésmérnöki és Járműmérnöki Kar negyedéves 
Járműmérnök, végzős hallgatója.  A tavalyi után 
idén is, a 2023-es tisztújításon szeretnék pályá-
zatot benyújtani a KJK Hallgatói képviseletének 
Elnöki pozíciójára. Az előző bő egy évben ak-
tívan bizonyíthattam az Elnökként, és szeretném 
folytatni ebben a pozícióban. A következő mo-
tivációs levéllel szeretnék bemutatkozni, és is-
mertetni az eddigi tevékenységeimet.

A kari közéleti pályafutásomat már gólyako-
romban, 2019-ben kezdtem, a Baross Rádió 
tagjaként. Itt kipróbálhattam magamat, mint 
rádiós műsorvezető, volt szobatársaimmal heti 
rendszereséggel gyártottuk az adásokat. Az így 
szerzett tapasztalatokat tovább kamatoztatva az 
Egyetemisták és Főiskolások Országos Turiszti-
kai Találkozóján is hallhattatok engem és műsor-
vezető társam. Az öntevékenyköri tagság mellett 
2020 tavaszán jelentkeztem a Rendezvénysze-
rvező Bizottságba, ahol egyből a nyári Gólyatábor 
szervezésbe csöppentem bele. Saját táborom után 
megismerhettem a rendezvény másik oldalát is, 
ami még jobban felkeltette az érdeklődésemet 
a kari közéleti tevékenységekkel kapcsolatban. 
Számos olyan program kialakításának része-
se lehettem, melyek mára már megszokottnak 
tekinthetőek. A „rendezvényes”-ként eltöltött 
bő másfél évem alatt sikerült bizonyítanom és 
olyan jó kapcsolatot kialakítani az akkori Hall-
gatói Képviselet tagjaival, hogy 2021-ben meg-
kerestek, nem szeretnék-e az akkori leköszönő 

Közéleti felelőst váltanom. Szinte egyből igent 
mondtam, nyitott voltam a keletkező feladatokra 
és kihívásokra, mely lendülettel a mai napig ren-
delkezem. Néha visszagondolva arra a bizonyos 
gólyahajón elhangzott beszélgetésre, nem min-
dig a pozitív gondolatok jutnak először eszembe, 
azonban utólag visszatekintve, természetesen egy 
pillanatig sem bántam meg.

Ahogyan azt az előbb említettem, képviselői 
pályafutásomat 2021. októberében kezdtem 
Közéleti felelősként. Egyből a Közösségi Ösz-
töndíj osztásba kerültünk bele akkori – szintén új 
képviselő – juttatás-térítés felelős Ispán Tamás-
sal. Az új feladattól nem ijedtünk meg, egy sik-
eres beszámolási időszakot tudhatunk magunk 
mögött, természetesen a leköszönő képviselők ta-
pasztalata is sokat segített. A bírálat alatt nyilván-
valóvá vált számomra, hogy a régi Google Forms-
os rendszer elavult, teljesen más adminisztrációs 
rendszert kell alkalmaznunk az öntevékeny körök 
és bizottságok közösségi pontjainak vezetésére. 
Erre a mai napig használt online Excel-es meg-
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oldást találtam ki, amely a mai napig kiséri az em-
lített társaságok munkáját. 

Sajnos ezen a területen töltött időszakom 
rövidre sikerült, 2022 márciusában a képviselet 
elnöki teendői váltak a mindennapjaim szerves 
részévé.  Az akkor átvett képviselet lendülete addi-
gra szinte teljesen elfogyott. Irányítani több mint 
lehetetlen feladatnak tűnt, azonban véleményem 
szerint megfelelően sikerült helyt állnom, a hall-
gatói érdekek nem csökkentek. Szerencsére so-
ron következett a májusi éves tisztújító szavazás, 
ahol hivatalosan is elnökké választott a kari hall-
gatóság, melyet ezúton is szeretnék megköszönni. 
Ezen a tisztújításon egy merőben fiatal, kevés ta-
pasztalattal rendelkező képviselet alakult. Azon-
ban ez kicsit sem jelentette azt, hogy bármiben 
sérültek volna az érdekképviseletek, inkább ellen-
kezőleg. Sikerült egy olyan képviseletet felállítani, 
ami hatalmas potenciállal és teljesítési vággyal 
rendelkezett, és természetesen még most is ren-
delkezik. 

Az elején a csapatkohézió kialakítása volt az 
elsődleges cél, melyet úgy tudtunk elérni, hogy 
ne csak egy „munkakapcsolat”-ként tekintsünk 
egymásra, hanem barátként is. Ebben sokat segített 
a képviselők közötti relatív kis korkülönbség, a 
szervezett csapatépítők és a különböző hétvégék 
összessége. Az elején kiemelt célként szerepelt 
előttem, hogy egy olyan képviselet szolgálja a kari 
hallgatóság érdekeit, amelyhez mernek az érde-
keltek a problémáikkal fordulni, és azokra meg-
felelő megoldást is kapnak, így javítva a szervezet 
külső megítélését. Véleményem és a ti visszajelzé-
setek alapján ez sikerült, azonban a cél továbbra 
is fent marad, amennyiben folytathatom elnöki 
tevékenységimet, az újonnan alakuló képviselet 
igyekszik továbbra is a legtöbbet nyújtani a kari 
hallgatóságnak. 

Elnökként az álalános dolgokat követve, első 
nagy feladatként a Gólyatábor szervezésének 
vezetése és felügyelése volt terítéken. A nyári 

időszak alatt a szakmai gyakorlatok és különböző 
távollétek mellett is sikerült egy olyan rendez-
vényt összehoznunk a frissen felvett hallgatóknak, 
amire évek óta nem volt példa. Természetesen ez 
nagy részben a főszervezők áldozatos munká-
jának köszönhető, melyet itt is szeretnék még 
egyszer megköszönni. 

Az előző tisztújításra írt motivációs levelem-
ben említettem, hogy szeretnénk befejezni az 
évek óta készülő új képviseleti honlapot. Erre sik-
eresen sor került, a nyár közepétől végre igénybe 
vehette a hallgatóság. Ez a felület egy merőben 
modernebb és informatívabb kommunikációs 
tér a régi elavult, sokat látott honlap helyett. 
Az említett kommunikációt igyekeztünk még 
tovább fejleszteni, a közösségi oldalunkon bev-
ezetett infógrafikák segítségével. Vélemények és 
visszajelzések alapján sokkal hatékonyabban jut-
nak el a fontos és vonatkozó információk a hall-
gatósághoz. 

A nyári időszak után következett az őszi félév, 
számos feladattal és projekttel. Megvalósult az 
Öntexpó & Kertfelújítás, mely keretén belül 
hosszú évek amortizációja után foglalkozhat-
tunk szeretett kollégiumunk kertjével, amit a jó 
idő bekövetkeztével kiemelt célom folytatni, a 
parkoló festésével, és a növényzet hallgatóbaráttá 
alakításával. 

Oktatás terén kiemelt figyelmet fordítottunk a 
ZH Naptár elkészítésére, erre egy új lapáttal meg-
próbálkoztunk a kari vizsgarend kialakításával, 
amit sajnos az egyetemi energiagazdálkodási 
intézkedések teljesen keresztülhúztak, ennek el-
lenére igyekeztünk kihozni belőle a legtöbbet. A 
soron következő félévben újra nekivágunk, hogy 
mindenki zökkenőmentesen tudjon sikeres vizs-
gát tenni a tárgyaiból.

Az említett energiaválság sajnos az egye-
temünket sem kímélték. A késő őszi hideg na-
pok bekövetkeztével nyilvánvalóvá vált, hogy 
az intézmény nem lesz képes kigazdálkodni a 
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jelentősen megemelkedett áron jegyzett ener-
giahordozókból adódó kötelezettségeit, így a 
vezetésnek lépnie kellett. A hirtelen keletkezett 
helyzetben a többi kari elnökkel kiegészülve ig-
yekeztem aktívan részt venni az egyeztetésekben, 
hogy minél kevesebb kárt szenvedjenek a hall-
gatók. Az épületlezárások, a fűtés alacsonyabb 
értéken tartása és az oktatási termek nagyobb 
mértékű kihasználása jelentős terhet rakott a 
vállunkra, azonban úgy vélem, így is sikerült az 
adódó helyzetből a legjobbat. A kollégiumi me-
legvíz és fűtés ellátása nem csökkent – sajnálatos 
módon az utóbbira mindig is volt panasz – így a 
hallgatói komfort is tudott maradni a megszokott 
szinten, hazaköltözésről csak a rémhírek és foly-
osópletykák szóltak. 

December elején időközi tisztújító szavazást 
voltunk kénytelenek tartani, két új tag csat-
lakozott a képviseletbe, újra 11 taggal tudtunk 
ellátni a feladatokat. Azóta ők is szerves részei let-
tek a mindennapi életnek, a most következő sza-
vazáson is folytatják, a jelenlegi képviselet nagy 
részével együtt.

A kari specifikus dolgokból kitekintve, egye-
temi szinten is mindig igyekeztem a saját érde-
keinket véghez vinni. A többi kari képviseleti el-
nökkel kialakítottunk egy olyan viszonyt, amely 
közösen viszi előre az egyetemi polgárok min-
dennapjait. Számos olyan értekezleten és fóru-
mon vettem részt ez elmúlt időszakban, melyek 
jelentősen befolyásolták az egyetemi mindennap-
okat. Ezekből a lehetőségekhez mérten mindig 
igyekeztem aktívan kivenni a részem. Ezekben a 
körökben jelenleg is folynak az egyetemi szabály-
zatok felülvizsgálatai, amely hallgatói önkormány-
zatokra vonatkozókat sem kímélik. Az elmúlt 
hónapban kivettem a részem a BME új Szervezeti 
és Működési Rendjének elkészítésében, melynek 
szerves részét képezi a hallgatóságra vonatkozó és 
delegált jogok, így a jövőben is biztosítva lesznek 
önkormányzatunk keretrendszerei. 

A bemutatkozásomban már említettem, hogy 
közeleg az alapképzésen a végzésem. Ez azonban 
nem befolyásolja a képviseleti tevékenységeimet, 
terv szerint a karon folytatom majd mesterkép-
zésen. Amennyiben ismét bizalmat szavaztok 
nekem a képviselet elnökeként, továbbra is sze-
retném a megszokott szinten – ahol szükséges, 
ott javítva természetesen – folytatni a munkát. 
Kiemelt célként szerepel előttem a már említett 
kertfelújítás folytatása, kommunikáció tovább 
javítása, kari oktatás fejlesztése. Ezek mellet a 
soron következő időszakban a saját Szervezeti 
és Működési Szabályzatunkat is szeretném 
felülvizsgálni és aktualizálni, amivel alkalmaz-
kodni tudunk a felsőbb szabályzókhoz, így biz-
tosítva a kari hallgatói képviselet minél nagyobb 
mozgásterét. 

Ezek mellet nem szabad megfeledkeznünk 
a rendezvényeink minél gazdaságosabb meg-
valósításáról. Erre a már jól ismert gazdasá-
gi infláció miatt van szükség, ami az egyetemi 
szerveket és képviseleteket is elérte. Sajnos ez a 
2023-as év egészére ráhúzza a vizes lepedőt, egy 
merőben új kihívással állunk szemben. Azonban 
a képviselettel teljes mértékben azon leszünk, 
hogy ebből a legkevesebbet, Ti hallgatók érez-
zétek meg. 

Végezetül szeretném megköszönni minden 
képviselőtársamnak az alázatos, szabadidőt nem 
kímélő, kiemelkedő munkáját, akikkel az elmúlt 
időszakban együtt dolgozhattam. Bízom a hason-
ló szintű folytatásban. 

Remélem, hogy a Tisztújító Szavazáson ismét 
bizalmat szavaztok nekem!

Schuck Dávid
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Szatzger Martin
EHK delegált

Sziasztok!
Szatzger Martin vagyok, a BME Közle-

kedésmérnöki és Járműmérnöki Karának harma-
déves közlekedésmérnök hallgatója. A közéleti 
tevékenységemet a Kari Diákjóléti Bizottságban 
kezdtem, majd onnan a Hallgatói Képviseletben 
folytattam. Egy éve, 2022 május óta látom el a 
gazdasági felelős pozíciót a képviseletben, már-
cius eleje óta pedig a szerepköröm kiegészült az 
Egyetemi Hallgatói Képviselő tisztség ellátásával 
is.

Amikor a képviseletbe kerültem akkor meg-
fogadtam, hogy minél jobban szeretném kinyitni 
és transzparensé tenni a pozíciómat. Ez egy igen 
nehéz feladat, mivel sajnos a gazdasági dolgok 
olyanok, hogy kívülről nem látszódnak annyira, 
holott a belső működésben hatalmas szerepet 
töltenek be. Az sem segít ezen, hogy sokan kényes 
témának gondolják a pénzügyeket, viszont sze-
rintem ez nem így van. Az elmúlt egy évben 
törekedtem ezen fogadalmam megtartására és 
próbáltam minél többször számotokra nyitottan 
kezelni a témát, melyről szerintem elmondhatom, 
hogy sikerült is megtennem. Az ÖntExpón való 
megjelenéstől elkezdve a legutóbbi Gólyatanác-
sig, valamint a Rendezvényszervező Bizottság 
véleményének kikérés bizonyos kérdésekben 
mind ezt bizonyítják. Rengeteg rendezvénnyel 
kapcsolatban hoztunk közös döntéseket, melynek 
pozitív hatása volt a rendezvényekre. Köszönöm 
szépen a kooperációt mindenkinek, akivel együtt 
döntöttünk a dolgokkal kapcsolatban!

Az első nagyobb feladatom a 2022-es Gólyatá-
bor volt, mely friss referensként elég nagy falat-

nak mondható. A szervezés során törekedtünk 
arra, hogy minél többet élményt adjunk az új 
hallgatók számára és ezen élmények által ig-
yekeztünk megmutatni, hogy milyen jó hely a 
Közlekkar. Gazdasági oldalról sikerült egy erős 
költségvetést elkészíteni és rengeteg szpon-
zorációt lekötni, mely az előző évekhez képest 
hatalmas nagy előny volt. Remélem a cégekkel 
való kapcsolatok kialakításával ez így is marad 
és a jövőben is támogatni fogják az eseménye-
inket. A táborban színes programokat tudtunk 
szervezni, például a lasertag, melynek nagy sik-
ere volt, valamint italkupont adtunk minden 
gólyának, melyből kedvükre fogyaszthattak a tá-
bor pultjában. Összeségben elmondhatom, hogy 
a nehéz feladat ellenére maximálisan sikerült egy 
szuper Gólyatábort szerveznünk, melyet mi sem 
bizonyíthat jobban, hogy többek szerint az elmúlt 
évek legszervezettebb és legjobb Gólyatáborát 
bonyolítottuk le. Innen is köszönöm a RB-nek, az 
MG-nek, a Médiásoknak és a HK-nak a segítségét 
a rendezvény lebonyolításával kapcsolatban. 
Nélkülitek biztosan nem sikerült volna olyan jól 
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a rendezvény és nekem sem lett volna ennyire 
pozitív élmény!

A Gólyatábor után egyből a regisztrációs hét 
következett, ahol szintén rengeteg teendő volt. 
Szerintem erről a rendezvénysorozatról is el-
mondható, hogy jó hangulatban és nagyon jól 
szervezetten sikerült. Az elmúlt egy év során a 
kisebb rendezvények sikeres megvalósulása mel-
lett elmondhatom, hogy sikerült megoldani a 
sörpongot érintő pohár hiány problémáját az új 
Re-poharakkal. Remélem ezzel hosszútávú meg-
oldást nyújtunk erre a problémára, mivel az el-
dobható műanyagok egyre jobban kikerülnek a 
mindennapi használatból. Elmondhatom azt is, 
hogy a rendezvény árát, a hatalmas infláció el-
lenére sikerült lent tartanunk a beszerzések át-
variálásával és a költekezések ésszerűsítésével. 
Ilyen árak mellett ez egy hatalmas nagy siker és 
remélem ezzel Nektek is segíthetünk abban, hogy 
a nehéz egyetemi hétköznapok mellett pénztár-
cabarát lehetőséget nyújtsunk a kikapcsolódásra, 
úgy, hogy a szokott színvonalat megpróbáljuk 
minél jobban megtartani.

A feladatom részeként az elmúlt egy évben 
rengeteg Szakestély szervezésében vettem részt 
a gazdasági oldalról. Ezeket a rendezvényeket is 
sikerült mindig erős gazdasági háttérrel ellátni és 
sohasem kellett nélkülözni a már megszokott dol-
gokat. Itt is sikerült a háttérben racionalizálni a 
dolgokat, a felesleges költségek visszaszorításával 
és szintén a beszerzések átvariálásával.

Tavaly, még az akkori rendezvény felelőssel, 
Délceg Petrával, szerettük volna, ha a Gólya-
bálon nem csak az adott évfolyam gólyái, hanem 
az egész kar részt vehetne. Ezért a 2022-es év-
ben Gólyabál helyett Kari Bált tartottunk, nem 
nélkülözve a gólyákat érintő megszokott hagy-
ományokat és szokásokat. A 2022-es Kari Bálon 
az előző évekhez képest egy erősebb fellépői fel-
hozatalt sikerült összeraknunk, Beton Hofival az 
élen, aki hatalmas bulit csinált. Az, hogy milyen 

jól sikerült a rendezvény nem mutatja jobban, 
hogy záráskor úgy kellett „kizavarni” a részt-
vevőket. Gazdasági oldalról ugyancsak elmond-
hatom, hogy sikerült egy stabil és hatékony gaz-
dasági hátteret készíteni, melynek segítségével 
emelhettük a rendezvény színvonalát. Remélem 
ezen a rendezvényen Ti is olyan jól éreztétek 
magatokat, mint én.

A rendezvények mellett sikerült több eszköz-
beszerzést is végrehajtani az elmúlt évben. Az 
előbb már említett Re-poharak mellet, a Bring-
akör új alkatrészeket kapott, melyből a mostani 
biciklik karbantartása mellett a hibás darabokat is 
fel tudják újítani. A Képviselet számára is sikerült 
közös erővel elérni, hogy a több éve elhúzódó in-
formatikai eszközök beszerzése végbe menjen. 
Remélem ezen dolgok a jövő generációja számára 
is hasznosak lesznek majd, úgy, mint nekünk.

Az elmúlt évben sikerült javítani az egyetemi 
háttérszervezetekkel való kapcsolatot is. A Mű-
egyetemi Hallgatói Kft.-vel sikerült egy stabil 
viszonyt kialakítani azzal, hogy munkánk mindig 
rendben volt, az elvárt határidőket betartottuk, 
probléma esetén gyorsan reagáltunk és rugal-
masak voltunk. A MŰHASZ most struktúrális 
átalakítson esett át, így remélem a jövőben még 
könnyebb lesz a kommunikáció és rengeteg ma-
gas színvonalú rendezvényt tudunk végbe vinni 
velük. A Műegyetemi Hallgatókért Alapítvánnyal 
közösen sikerült egy szponzorációt lebonyolítani 
a Heinekennel, melynek keretében termékmintát 
kaphattatok a kertfelújításkor.

Összeségben elmondhatom, hogy a jelen-
legi gazdasági helyzet a karon stabil, az idei 
évi kereteket megfelelően sikerült szétosztani, 
ezáltal a rendezvényekre szóló jegyek ára sem 
fog drasztikus mértékben emelkedni, vagy éppen 
egyáltalán nem is fog. Példaként örülök, hogy az 
egyik legnagyobb rendezvényünknek, a Kari Na-
poknak, a bérlet ára nem fog emelkedni a tavalyi 
árhoz képest. Ezzel remélem, hogy még többen 
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vesztek részt a rendezvényen.
Március közepétől kezdve nem csak itthon 

tevékenykedem, hanem az Egyetemi Hallgatói 
Képviseletben is részt veszek, mint delegált tag. 
Az elmúlt fél hónapban elkezdtem a közösségbe 
beilleszkedni, részt vettem a szarvasi Vezetőkép-
zőn, mint EHK-s szervező, valamint a HÖOK 
által szervezett összegyetemi találkozón is. El-
mondhatom, hogy sikerült akklimatizálódnom 
ahhoz a nagyszerű csapathoz, akik az EHK-ban 
tevékenykednek. Az EHK-n belül már foglalkoz-
tam kisebb projektekkel, főleg kollégiumi és gaz-
dasági ügyekkel kapcsolatban.

Amióta képviselő vagyok elmondhatom, hogy 
nagyon sokat fejlődtem és nagyon sok olyan 
kapcsolatot építhettem, mely a kari közéletnek is 
kedvez. Amikor megkérdezik, hogy miért csiná-
lom a HK-zást akkor mindig azt mondom, sokat 
köszönhetek neki. A következő egy évben sze-
retném ezt a motivációt és az egy év alatt megsze-
rzett tudást nem csak kari szinten, hanem egye-
temi szinten is kamatoztatni. Ezen motivációs 
levéllel szeretném magam jelöltetni az Egyetemi 
Hallgatói Képviselő pozícióra, ezzel is képviselve 
és erősítve Karunk megjelenését. Véleményem 
szerint ez a pozíció nagyon fontos, hiszen a HÖK 
rendszeren belül itt tűnik ki az egyik legjobban 
karunk képviselete. Szeretném az eddigi kapcso-
latainkat tovább ápolni és erősíteni a többi karral. 
Természetesen itthon továbbra is rendelkezésre 
állok majd az utánam következő képviselőnek, 
segítve gazdasági és egyéb kérdésekben.

Nagyon köszönöm az elmúlt egy évet mind-
enkinek, akivel együtt dolgozhattam közös es-
eményeken, projekteken vagy bármilyen egyéb 
dolgon. Köszönöm szépen, hogy ennyien meg-
bíztatok bennem és remélem ismét megadjátok 
ezt a bizalmat egy másik pozícióra. Köszönöm, 
hogy ennek a nagyszerű közösségnek a része le-
hetek és segíthetem!

Szatzger Martin
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Dreiszig Dániel
EHK delegált

Sziasztok!
Dreiszig Dániel vagyok, harmadéves 

járműmérnök hallgató. A Karunkon 2021 őszén 
kezdtem el aktívan közéleti tevékenységeket 
végezni, amikor jelentkeztem a Rendezvénysze-
rvező Bizottság tagjának. Itt igazán belekóstol-
hattam a közéletbe, és azonnal beleszerettem. 
Ezt követően felvételt nyertem a Mentor Gárdá-
ba is, ahol még több tapasztalatot szereztem. 
Nagyon sok kedves emlékem fűződik ehhez az 
időszakhoz, megpróbáltam minden tapasztala-
tomat átadni az elsőéveseknek, ezzel megkön-
nyítve Karunkon töltött éveiket. Mentori tevéke-
nységemet Hallgatói Képviselőként is igyekeztem 
folytatni. A rendezvényeken szervezőként részt 
vettem, valamint igyekeztem a hozzám forduló 
gólyákat mindenben segíteni.

2022 őszén jelentkeztem Tanácskozási Jogú 
Tagnak. Ebben az időszakban beleláthattam a 
Hallgatói Képviselet munkájába, különböző pro-
jekteket végezhettem. Különösen megkedveltem 
a kollégiummal kapcsolatos feladatköröket, ezért 
az időközi tisztújító szavazáson a Kollégiumi fele-
lős pozícióra jelentkeztem.

Kollégiumi felelősként sikerült jó kapcsola-
tot kialakítanom a portásokkal, az Értékesíté-
si és Szolgáltatási Igazgatóság kollégiummal 
foglalkozó alkalmazottjaival, valamint a Baross 
Gábor Kollégium új gondnokával, Palancsa Ist-
vánnal. A közös munkánk eredménye kép sok 
apróbb problémát tudtunk orvosolni a kollégi-
umban, segítségüket ezúton is köszönöm. Külön-
böző felújítások is történtek, mint például a dísz-
terem ablakcseréje, vagy a zsákutca padlójának 

lecserélése. A kollégiumi mentorokkal is sikerült 
megtalálnunk a közös hangot. Nagy segítséget 
tudtak nyújtani számomra, és a gondnokság 
számára is.

Az időközi tisztújító szavazás után nem sok-
kal következett a tavaszi féléves kollégiumi 
jelentkezés időszaka, ami egy Kollégiumi felelős 
számára talán a legaktívabb, legtöbb kihívást rejti. 
Szerencsére, a Gombás Bálinttól kapott rengeteg 
tudásátadásnak köszönhetően gyorsan beletan-
ultam a feladatba, sok tapasztalatot szerezhettem. 
A pályázatokat gördülékenyen elbíráltam, pon-
tosan tartottam a határidőket, így összességében 
egy sikeres időszakot zárhattuk. A szobabeosztás 
is a szabályzatoknak megfelelően, rendben leza-
jlott. Igyekeztem mindenki számára előnyös be-
osztást készíteni, amennyire ez lehetséges volt. A 
gondnokkal és a kollégiumi mentorokkal folyta-
tott folyamatos kommunikációnak és kölcsönös 
segítségnek köszönhetően a beköltözési időszak 
is zökkenőmentesen történt.
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Eközben a Külső Kollégiumi Bizottság tag-
jaival, vagyis a többi kar Kollégiumi felelőseivel 
is sikerült jó kapcsolatot kialakítanom. Sok új-
donságot tudhattam meg tőlük, kölcsönösen új 
ötleteket adtunk egymásnak, hogy hogyan lehetne 
fejleszteni a jelenlegi rendszert. Véleményem sze-
rint nagyon fontos a karok közti kommunikáció, 
mivel így könnyebben találhatunk megoldásokat 
minden kollégiumban előforduló problémákra. 
Üléseinken sok kollégiumi szabályzatról tudtunk 
egyeztetni, azokat javítani. Igyekeztünk a lehető 
legjobban képviselni a hallgatók érdekeit például 
az új parkolási szabályzat elkészítése során is, 
valamint egységesítettük a karok közötti férőhel-
ycsere irányelveit is.

Márciusban szobaellenőrzést tartottunk, ahol a 
kollégiumi mentorok és más hallgatói képviselők 
segítségével felmértük a kollégiumban található 
leltári számmal ellátott bútorok állapotát is. Így 
a gondnokságnak is pontosabb képe lett, hogy 
milyen a bútorállomány, mit kellene javíttatni, 
esetleg cserélni.

A teljes időszakomról elmondhatom, hogy ig-
yekeztem minden kérdésetekre a lehető legjobb 
tudásom szerint válaszolni, és minden tőlem tel-
hetőt megtenni, hogy az esetlegesen felmerülő 
problémákat mihamarabb orvosoljuk.

Az eddigi közösségi tevékenységeimnek 
köszönhetően nagyon sokat fejlődtem, és nagyon 
sok kedves embert ismerhettem meg. Nagyon 
örülök, hogy tagja lehetek a jelenlegi Hallgatói 
Képviseletnek, és szeretném folytatni is ezt a te-
vékenységet. A közösségi életben megszerzett 
tapasztalataim segítségével szeretném innentől 
az Egyetemi Hallgatói Képviselet delegáltjaként 
erősíteni Karunkat. Úgy gondolom, alkalmas 
lennék erre a nagy feladatra, hogy képviseljem 
karunk érdekeit az EHK-n belül. A továbbiak-
ban is szívesen vállalom, hogy tudásommal segít-
sem mind kari, mind egyetemi szinten a hall-
gatókat.

Köszönöm, hogy elolvastátok a beszámoló-
mat, és remélem ismét bizalmat szavaztok nekem 
immár egy másik poszton.

Dreiszig Dániel
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Lőrincz Hajna Réka
Oktatási és tanulmányi felelős

Sziasztok!
Lőrincz Hajna Réka vagyok, jelenleg harma-

déves járműmérnök hallgató. 2022. májusában 
lettem a Hallgatói Képviselet tagja, mint Oktatási 
és tanulmányi felelős. Mint ahogyan előző évben 
is, úgy idén is, erre a posztra szeretnék jelentkezni 
a Kari Tisztújító szavazáson. 

Már elsőéves koromban is érdekesnek 
találtam a Hallgatói képviseletnek ezt a posztját, 
így 2021. decemberében jelentkeztem az Oktatá-
si Bizottságba. A következő félévben elkezdtem 
belelátni, mind a HK, mind pedig az oktatási 
pozícióba. Ezalatt a félév alatt sokat tanulhat-
tam és segíthettem az akkori képviselőnek, Tari 
Balázsnak, aki a képviselői poszt átvétele után is 
segítségemre volt az első időszakban.

Az első nagyobb kihívás már rögtön az első 
napokban jelentkezett, ugyanis egy teljesen össze-
kuszálódott, ütközésekkel tűzdelt, már kihird-
etett vizsgaidőszakkal találtam magam szembe.                  
A „tűzoltás” következtében sok minden javult, 
de teljesen nem sikerült elhárítani az ütközése-
ket. Abban a helyzetben sikeresnek ítéltem meg 
a probléma megoldását, de éreztem, hogy ez a 
jövőben nem igazán maradhat így, mert túl sok 
problémát okoz az oktatónak és a hallgatóknak is. 
A nyár folyamán dolgoztam ki a megoldást erre a 
problémára Dr. Mészáros Ferenc Oktatási Dékán-
helyettes Úr jóváhagyása és támogatása mellett. 
Ez a rendszer 2022. decemberében egészen jól 
vizsgázott, így jelenleg is használjuk a jelen félévi 
vizsgák előzetes szűrésére. 

A nyár folyamán részt vettem különféle 
továbbképző táborokban és a Gólyatáborban 

is. Nagyon sok pozitív tapasztalattal gazdagod-
tam azalatt a pár nap alatt, amit eltöltöttem ott, 
mint szervező. Ezzel párhuzamosan, a nyár fo- 
lyamán igyekeztem megreformálni a zh naptár 
elkészítésének gondolatmenetét és céljait annak 
jegyében, hogy a hallgatók már az első oktatási 
héten egyben tudják látni a félévük beosztását a 
zh-k szempontjából. Tapasztalatom szerint, ez-
zel nem csak a hallgatóknak, de az oktatóknak is 
könnyebb lett, hogy ők is már az első órán ki tud-
ják hirdetni a végleges időpontot.

Az újabb kihívás már nyár végén jelentkezett 
a tárgyfelvételnél, rengetegen kerestetek a leg-
különfélébb órarendi, Neptunos problémákkal. 
Igyekeztem ezt lereagálni, amilyen gyorsan csak 
tudtam és továbbítani a kéréseket a tanszékek és 
Mikus Eszter, oktatásszervező felé, hogy biztosan 
mindenki fel tudja venni a tantárgyait a megado-
tt tárgyfelvételi időszakban. Ezúton is szeretném 
megköszönni a bizalmatokat irányomba és bíz-
tatlak Titeket, hogy továbbra is merjetek keresni 
bátran, bizalommal!



11

A félév során igyekeztem mindig a legjobb 
tudásom szerint segíteni az esetlegesen fel-
merülő kérdések és problémák tekintetében. 
Kérések, kérdések esetén maximálisan igyekez-
tem megbeszélni az oktatói oldallal a felmerült 
problémákat, hogy mindkét félnek kedvező és 
hasznos legyen.

Az eddig leírt projekteken túl foglalkoztam 
különféle hallgatói kérdőívek elkészítésével és 
azok kiértékelésével, valamint nem csak a kari, de 
az EHK által koordinált projektem is részt vettem, 
mint az EHK Külső Oktatási Bizottságának tagja. 
Itt az egyik legnagyobb projektünk volt például a 
TVSz módosítás. 

Úgy vélem az elmúlt 1 év alatt én magam is 
sokat kaptam és tanultam a betöltött poszttól és 
a képviselő társaimtól. Sikerült új ismeretségekre, 
barátokra szert tenni, valamit személyes ado-
ttságaimat fejleszteni, kipróbálni egy új, 1 éve 
még ismeretlen területen. Ezt az elkezdett fo-     
lyamatot szeretném idén is folytatni és segíteni a 
Képviselet munkáját jelenlétemmel. 

Remélem, hogy az idei Tisztújító Szavazáson 
is bizalmat szavaztok nekem!

   Lörincz Hajna Réka
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Kovács Dóra
Közéleti felelős

Sziasztok!
Kovács Dóra vagyok, harmadéves logiszti-

kai mérnök hallgató, 2022 május óta a KJK HK 
Közéleti felelőse.

2021 szeptember óta vagyok a kari közélet 
része. Először a Hallgatói Irodában próbáltam 
ki magam, mint irodai asszisztens, majd no-
vemberben csatlakoztam a Rendezvénysze-
rvező Bizottsághoz, ahol rengeteg tapasztalattal 
és barátokkal lettem gazdagabb. 2022 február-
jától Tanácskozási Jogú Tagként segítettem a 
Képviselők munkáját. 

Tanácskozási Jogú Tagként betekintést nyer-
hettem a különböző posztok feladataiba, így 
már tudtam, hogy mivel is szeretnék foglalkozni. 
Schuck Dáviddal többször egyeztettem arról, 
hogyan is néznek ki pontosan egy Közéleti fele-
lős mindennapjai. A tudásátadások során még 
biztosabb lettem abban, hogy szeretném elvál-
lalni ezt a kihívást. Le is adtam jelölésemet, és 
a bizalmatoknak hála május óta ennek a remek 
közösségnek a részévé válhattam. Dávid nem 
csak a kezdetekben segített, egész évben bár-
mikor fordulhattam hozzá segítségért, tanácsért, 
melyet ezúton is köszönök neki.

Májusban rögtön belecsöppentem a Közösségi 
Ösztöndíj osztásába. Ebben volt bőven kihívás, 
nagyon sok tapasztalatra tettem szert, valamint 
több célt is meghatároztunk mind a Kör-, mind 
a Bizottságvezetőkkel, hogy mit kellene másho-
gy csinálni. Ezek a célok nemcsak a bírálási foly-
amat gördülékenyebbé tételét szolgálták, hanem a 
hallgatók érdekeit is. De nem csak a bírálás során 
egyeztettem a Körvezetőkkel, ugyanis minde-

gyükkel leültem beszélgetni, hogy megismerjem 
őket és a kör működését. Itt már mindenkivel 
fogalmaztunk meg célokat az őszi félévre vonat-
kozóan a kari közélet felvirágoztatása érdeké-
ben.

Ősszel Szabó Gergővel közösen megszerveztük 
az Öntexpo & Kertfelújítás című eseményt, ahol a 
gólyák megismerhették az Öntevékeny köröket. 
A rendezvény szervezése közben többször egyez-
tettem a Kör- és Bizottságvezetőkkel, hogy minél 
színesebb eseményt tudjunk megvalósítani. RB-
sként számos rendezvényt láttam szervezői old-
alról, illetve nyáron a Gólyatáborban is szervező 
voltam, de egészen más jól megszervezett pro-
gramokat lebonyolítani, mint nulláról megsze-
rvezni valamit. Rengeteget tanultam a szervezési 
folyamat közben. A rendezvény alatt láttam, mi 
működött jól vagy éppen kevésbé jól. 

Ezen tapasztalatok alapján ősszel megint sze-
retnék egy hasonló rendezvényt megvalósítani.

Ahogy haladtunk előre a félév során, igyekez-
tem kialakítani olyan szokásokat, amik hatékon-
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yabbá tudják tenn  a munkát. Ezekről természe-
tesen előtte mindig kikértem a Körvezetők 
véleményét. A májusi tapasztalatok alapján a no-
vemberi Közösségi Ösztöndíj osztás már sokkal 
gördülékenyebben ment. Decemberben pedig 
leültem minden Körvezetővel egy évértékelő 
beszélgetésre, ahol sok pozitív visszajelzést 
kaptam.

A tavaszi félévben több körnél is Körvezető 
váltás történt. Az előző csapattal is megtaláltuk 
a közös hangot, de most már szinte csak olyan 
hallgatótársaim erősítik a Körvezetők sorát, akik-
kel együtt kezdtem vagy alattam lévő évfolyamba 
tartoznak, de a rendezvények során jóban lettünk. 
Egy Körvezetői üléssel kezdtük meg a félévet, 
ahol átbeszéltük a Közösségi Ösztöndíjhoz tarto-
zó tevékenységlistát, az elmúlt 1 év tapasztalatait 
felhasználva. Reményim beigazolódtak, nagyon 
jó hangulatban telt az ülés és bízom benne, 
hogy ezek a jó kapcsolatok további hatékony és 
gördülékeny munkát fognak eredményezni.

Rengeteget tanultam és fejlődtem ez alatt az 
1 év alatt, sok új embert ismertem meg. Nagyon 
szeretek ennek a kis közösségnek a része lenni. 
A következő ciklusban szeretném fenntartani 
azokat a pozitív dolgokat, amelyek a mostani 
mandátumom alatt lettek bevezetve. Továbbra 
is szeretnék minden félév elején és végén leülni 
a Körvezetőkkel átbeszélni a félév menetét majd 
értékelni azt. Törekedni fogok arra, hogy továb-
bra is rövid határidőn belül válaszolni tudjak 
minden megkeresésre.

Remélem idén is bizalmat szavaztok nekem!

Kovács Dóra
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Kovács Gréta
Gazdasági felelős

Sziasztok!
Kovács Gréta Mariann vagyok, másodéves 

logisztikai mérnök hallgató és ebben a mo-
tivációs levélben szeretnék bemutatkozni; ezáltal 
jelentkezni a Kari Hallgatói Képviselet gazdasági 
felelős pozícióra.

A tanulmányaimat a 2021-es évben kezdtem 
meg a Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki 
Karon. A gólya évemben igyekeztem minden 
kari eseményen aktívan részt venni, hogy meg 
tudjam ismerni a kar által nyújtott lehetőségeket. 
A legnagyobb hatással a mentorom volt rám, így 
elhatároztam, én is szívesen kipróbálnám maga-
mat ebben a posztban. A második félévem végén 
jelentkeztem is, majd az akkori Mentor Gárda 
vezető, Ragó Bernadett, bizalmat adva felvett. 
Nagy lehetőség volt ez számomra, hogy fejlődjek, 
tanuljak/tapasztaljak és természetesen felejthete-
tlen élményeket szerezzek.

Rengeteg mindenben volt esélyem részt venni 
mentorként és ezáltal a csapatban való munkám, 
kommunikációm mind a vezetőkkel, társakkal is       
fejlődött. 

Magamat egy nyitott, kedves, határozott és pre-
cíz embernek tartom. A gárdán belül is igyekez-
tem a legnagyobb precizitással, szorgalommal 
és alázattal végezni a munkámat; ez nem lenne 
másképpen a HK-s tevékenységeim alatt sem, 
amit teljes magabiztossággal megígérhetek.

Itt jöttem rá igazán és fogadtam meg, hogy 
ha tudok és lesz rá lehetőségem, akkor szeretnék 
még többet tenni és segíteni diáktársaimon.

Édesanyám gazdasági pályán dolgozik, így 

már kicsi korom óta szakmaközeli élményeim 
vannak. Nyári munkáim során is ilyen területek-
en dolgoztam, és rájöttem, hogy nagyon érdekel-
nek az analitikák, kimutatások, beszerzési felada-
tok.

Így ezen okok által jelentkeztem ezévben 
februárban Tanácskozási Jogú Tagnak, hogy a 
Hallgatói Képviselet működésében és annak fe-
ladataiban, projektjeiben részt tudjak venni és 
megismerjem még-jobban a képviselők munká-
ját. A Képviselet bizalmat szavazva el is fogadta 
jelentkezésemet és elkezdődött a folyamatos tan-
ulás. Volt szerencsém részt venni a BME Tavaszi 
Vezetőképzőjén, amelyet az Egyetemi Hallgatói 
Képviselet szervezett. Ezen a hétvégén a gaz-
dasági szekciókon vettem részt, ahol elindult a 
tudásbővítésem, mivel szó volt különböző karok 
gazdálkodásáról, költségvetés készítéséről. Persze 
az sem maradt ki, hogy milyen kötelezettségekkel 
és kompetenciákkal kell rendelkeznie a referense-
knek.
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Szatzger Martinnal, a jelenlegi gazdasá-
gi felelős és EHK képviselővel sikerült már ott 
elkezdeni a tudásom bővítését gazdaságis poszt 
terén, aminek nagyon örültem és itt döntöttem 
el, hogy ez az a poszt, amire biztosan szeretnék 
jelentkezni. Mindezek után volt lehetőségem még 
többet megismerkedni a felelősi feladatokkal, 
például részt vehettem MŰHASZ felé küldendő 
költségvetés és beszerzési táblázat készítésben 
is. 

Viszonylag kevés idő alatt, de így is nagyon sok 
új tudásra tehettem szert, amelyeket már tudok 
mind a poszton, mind az életben hasznosítani 
majd. Úgy gondolom, hogy ezeknél a felada-
toknál is fontos, hogy az ember törekedjen a 
precizitásra, proaktivitásra; melyekre egyetemi 
tanulmányaim alatt is mindig törekedtem. Ez, 
természetesen, ha megtiszteltek bizalmatokkal 
sem fog elmaradni!

Remélem a fent leírtak elnyerték a bizalmato-
kat és meggyőzött titeket arról, hogy milyen nagy 
lelkesedéssel és odaadással tölteném be a gaz-
dasági felelősi posztot!

Kovács Gréta Mariann
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Dallos Bálint
Rendezvényfelelős

Sziasztok!
Dallos Bálint vagyok, harmadéves 

járműmérnök hallgató. Jelenleg a rendezvényfele-
lős posztot töltöm be a  KJK Hallgatói Képviselet-
en belül. Egy évvel ezelőtt jelentkeztem a Rendez-
vényszervező Bizottságba, melyben a Gólyatábor 
folyamán megtapasztalhattam, milyen is igazán 
az aktív közéleti tevékenység. Bizottsági tagként 
részt vettem minden második féléves rendezvény 
szervezésében, lebonyolításában. A Kari Bálon 
már körvonalazódott az elődöm, Délceg Petra 
utánpótlása, ezért pár szervezővel egyetemben 
közelebbi betekintést engedett a munkálatok-
ba.

Az őszi félév során jelentkeztem tanácskozá-
si jogú tagnak, hogy megtapasztalhassam mivel 
tevékenykedik pontosan a Kari Képviselet. Heti 
rendszerességgel eljártam az ülésekre és gyarapí-
tottam ismereteimet. Megismerkedtem a legtöbb 
felelős, referens és tisztségviselő tevékenységév-
el. Bevontak kisebb projektekbe, továbbá részt 
vehettem az Egyetemi Hallgatói Képviselet által 
szervezett szarvasi Vezető Képző Táborban. A 
továbbképzésen rendezvény szekció fogytán, gaz-
dasági területen vettem részt, ahol megtanultam 
miként épül fel az egyetemi karok költségvetése, 
pénzgazdálkodása.

Nem sokkal később időközi tisztújító szavazá-
son rendezvényfelelős posztra adtam le jelölőla-
pomat, majd a Tisztújító Fórum szavazása után 
bekerülhettem a Képviseletbe. Délceg Petra 
segítségével beletanultam az elsődleges felada-
tok elvégzésébe. Gondolok itt a Rendezvénysze-
rvező Bizottság koordinálására, irányítására. 

Tudásátadás során, az öntevékeny körök 
vezetőivel egyeztetve elkészítettem a 2022/23-
as tanév második félévéhez tartozó rendez-
vénynaptárát.

Megválasztásom után előkészítettem és 
irányítottam a Rendezvényszervező Bizottság 
tagfelvételét. A felvételi eljárás során objektíven 
kellett tekintenem a felvételizőkre. A meghall-
gatások alatt több képviseleti tagra is számíthat-
tam, név szerint Kovács Dóra, Ragó Bernadett 
és Dreiszig Dániel munkája segített a tevéke-
nységben. Sok volt az alkalmas jelentkező, ami 
az elbírálást tekintve megnehezítette a dolgunk. 
A nagy számú érdeklődésnek köszönhetően az 
eddigi legnagyobb létszámú Rendezvényszervező 
Bizottságot vezethetem. Véleményem szerint a 
csapat összhangban, gördülékenyen végzi felada-
tait.

Eddigi bizottságvezetőségem megtanította, 
hogy az RB folyamatos informálása, ülések tartása 
elengedhetetlen. Ha tehetjük heti rendszeresség-
gel ülésezünk, készülünk fel a heti teendőkre. 
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A bizottság tagjait igyekszem kellően bevonni 
a feladataimba, így előre gondolva az esetleges 
jövőbeli utánpótlásra, illetve a nagy létszám ki-
használására. Fontos feladatomnak tekintem a 
közös felhőtárhely adta lehetőségek hatékony ki-
használását, annak folyamatos rendszerezését. 

Rendszerezést említve, nem elhanyagolható 
projekt a félév elején megvalósult „012” raktár 
leltárazása. Erre nagy szüksége volt a szervező 
gárdának, hiszen az átlátható munkaterület 
elősegíti a gyors és pontos feladatvégzést. Polcok 
szerint, számszerűen, kategóriák szerint kerültek 
elhelyezésre a rendezvények kellékei.

A tavaszi félév során túl vagyok számos 
Sörpong rendezésen és pár Regisztrációs heti 
kocsmatúra állomás koordinálásán, továbbá as-
szisztáltam a Csocsóbajnokság idei létrejöttét. 
Legfrissebb szervezésem a Tanszéki Vetélkedő, 
mely reményeim szerint nagy sikert fog aratni 
mind a résztvevő csapatok körében, mind az ál-
lomásokat biztosító oktatók tekintetében. A sze-
rvezés során bebizonyosodott, hogy a jelen kori 
social media megjelenés abszolút elengedhetetlen 
és egyre nagyobb hangsúlyt kell rá fektetni.

A közelmúltban ismét részt vettem az EHK 
Vezető Képző hétvégén, mely keretein belül 
örömömre rendezvényes szekciót hallgathattam 
meg. Sok hangzott el az interneten való meg-
jelenés fontosságáról, illetve a szponzorációk 
kezeléséről. Létfontosságúnak tartom a jövőben 
a többi kar rendezvényszervezésének tüzetesebb 
megismerését és ennek keretein belül a karok 
közti kapcsolatok építését.

Tavaly, mint csapattag vettem részt a 39.             
Közlekedésmérnöki Kari Napokon. Idén elvál-
laltam a jubileumi 40. Kari Napok főszervezői 
posztját. Mivel még szervezője sem voltam az 
eddigi Kari Napoknak, így számomra teljesen 
új, nagyszabású feladatokkal kell szembenézzek. 
A szervezői gárdával, illetve korábbi szervezők 
segítségével, igyekszem idén is a lehető legjobbat 

kihozni a résztvevők számára.
Képviselői munkám során megtapasztal-

hattam, hogy mennyire fontos egy rendezvény 
előkészítése, mivel nagyban meghatározza a he-
lyszíni lebonyolítást. Megtanultam kezelni az 
esemény alatt hirtelen felmerülő kérdéseket, 
problémákat. Sokat fejlődtem a más posztokkal 
való együttműködés terén. Az elkövetkezendő 
Tisztújító Fórumon ismét a rendezvényfelelős 
posztot pályázom meg, mellyel célom a további-
akban is a lehető legjobb rendezvények szervezése 
és a Hallgatói Képviselet munkájának segítése.

Remélem a szavazás során idén is elnyerem a 
bizalmatok!

Dallos Bálint
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Lengyel Zsolt
Kollégiumi felelős

Sziasztok!
Lengyel Zsolt vagyok, harmadéves 

járműmérnök hallgatója a Budapesti Műsza-
ki és Gazdaságtudományi Egyetem Közle-
kedésmérnöki és Járműmérnöki Karának.

Gólya korom óta a Baross Gábor Kollégi-
um lakója vagyok. Nagyon szeretem az itteni 
közösséget és az épületet, ezért is szeretnék a 
Hallgatói Képviselet Kollégiumi felelőse lenni.

 Már első félévemben aktív közéletet folytat-
tam, ennek okán hamar megtaláltam a helyem a 
Baross Rádió öntevékeny kör tagjai között. Az on-
line oktatás miatt viszont csak a harmadik félév-
ben tudtam aktívan részt venni a programokon, 
mint rádiós. Pont a programok és az ismeretségek 
miatt vált szimpatikussá a Mentor Gárda, ahová 
felvételt is nyertem a következő felvételi időszak-
ban, így még inkább megismerhettem a pro-
gramok szervezését, működését és hogy hogyan 
kell a különféle emberekkel kommunikálni. 

Ebben a félévben felvételt nyertem a Hall-
gatói Képviseletbe, mint Tanácskozási Jogú Tag, 
ahol megismerkedhettem a képviselők feladata-
ival. Ez az idő elég volt arra, hogy megtettszen a 
Hallgatói Képviselet munkája és hogy eldöntsem, 
én is a részese szeretnék lenni a közös tevéke-
nységeknek. A korábbi kollégiumi referensekkel 
is sokat beszélgettem a tevékenységeikről és ezek 
alapján én is szívesen vállalnám a felelősi posz-
tot.

Szeretném a kollégiumunkat a továbbiakban 
is építeni, szépíteni és egy még élhetőbb hellyé 
kialakítani, ahová minél több jó emlék köt majd 
Titeket, amennyiben bizalmat szavaztok nekem. 
Tervezem, hogy segítek az öntevékenyköröknek 
a kollégiumi ügyeikben, az esetlegesen me-
grongálódott bútorok felmérésében, cseréjében, 
illetve az újabb eszközök beszerzésének intézésé-
ben. Ezen felül szeretném különböző projektek-
kel egyszerűbbé tenni a kollégiumi életet, mint a 
kert fejlesztése és a tanulószoba újítása, amelyek-
hez a Ti segítségeteket, ötleteiteket is várom!

Remélem bizalmat szavaztok nekem, hogy 
segíthessem a Hallgatói Képviselet munkáját és 
közösen egy még élhetőbb hellyé tegyük a Kollé-
giumunkat!

Lengyel Zsolt
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Tóth Barnabás
Kollégiumi felelős

Sziasztok!
Tóth Barnabás vagyok, a Budapesti Műsza-

ki és Gazdaságtudományi Egyetem Közle-
kedésmérnöki és Járműmérnöki Karának har-
madéves közlekedésmérnök hallgatója. Ezúton 
szeretnék jelentkezi a kollégiumi felelős posz-
tra.

Gólya korom óta a Baross Gábor Kollégiumban 
lakom. Ez alatt a közel 3 év alatt, megszerettem a 
kolinkat, második otthonomként, szívügyemként 
tekintek rá, ezért is szeretnék a Hallgatói Képvise-
letben kollégiumi felelősként tevékenykedni.

Elsőéves korom óta a Kari Diákjóléti Bizottság 
tagja vagyok, a rendszeres szociális ösztöndíj 
pályázatotok személyes bírálása során találkozhat-
tatok eddig velem hivatalosabb formában, vala-
mint az elektronikus bírálás során virtuálisan. A 
Bizottságban a juttatás-térítés felelőssel szorosan 
együttműködve dolgoztunk az érdeketekben. A 
KDJB-be azért jelentkeztem 2021-ben, mert sze-
rettem volna a hallgatóknak segíteni a pályáza-
tukkal kapcsolatban. A motivációm azóta is vál-
tozatlan, ám mostantól a kollégiumi ügyekben is 
szeretném ezt kamatoztatni. 

A KDJB tagjaként megtanultam a csapatmun-
ka és az egyéni munka közti megfelelő egyensúly 
kialakítását, ami szerintem a kollégiumi felelős 
munkájában is nélkülözhetetlen. Magamat pon-
tos, precíz emberként jellemezném. Fontosnak 
érzem, hogy az ember keze közül igényes, val-
amint percíz munka kerüljön ki, amire büsz-
ke a készítője. Én e mellett a mentalitás mellett 
végeztem eddigi tevékenységeimet és Hallgatói 
Képviselőként is ehhez tartanám magam. Ezen-

kívül erősségemnek érzem a tanulékonyságot, az 
új dolgokra nyitottságot.

Március eleje óta a Hallgatói Képvise-
let Tanácskozási Jogú Tagja vagyok. Ebben az 
időszakban jobban beleláttam a HK tevéke-
nységébe, hogy mennyi mindent is tesznek 
a hallgatókért. Részt vettem a Vezetőképzőn, 
ahol az egyetemi HÖK rendszert mélységében 
megismert és más kar képviselőivel is hasznos 
kapcsolatokat alakítottam ki. TJT-sként többny-
ire a közlekedésmérnöki MSc képzés felülvizs-
gálatával foglalkoztam, valamint a legutóbbi 
szobaleltározás alkalmával a kollégiumi felelős 
munkájába is belekóstoltam. A leköszönő kollé-
giumi felelőssel egyeztetve, úgy láttam, hogy ezen 
a poszton tudnám leginkább segíteni hallgatótár-
saimat.

Terveim között szerepel az előző kollégiumi 
felelős által megkezdett fejlesztések folytatása, a 
Baross Palota szebbé tétele. Célom, hogy min-
den KJK-s hallgató szívesen jöjjön a kollégium-
ba, ezáltal megtartani a Barosst a közlekkarosok 
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kollégiumánák, ugyanis szerintem ez a baráti lég-
kör adja a kolis lét egyik legnagyobb szépségét.

Remélem a levelemmel meggyőztelek ben-
neteket arról, hogy mekkora lelkesedéssel és 
odaadással végezném a munkám és bizalmat sza-
vaztok nekem!

Tóth Barnabás
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Ispán Tamás
Juttatási-térítési felelős

Sziasztok! 
Ispán Tamás vagyok, a BME Közle-

kedésmérnöki és Járműmérnöki Karának har-
madéves közlekedésmérnök hallgatója. A Hall-
gatói Képviseletben 2021. októbere óta látom 
el a juttatási – térítési poszt feladatait, továbbá 
2022. májusa óta a Képviselet Elnökhelyettese is 
vagyok.

Tekintettel arra, hogy az előző éves Tisztújítón 
való indulásomkor már rendelkeztem fél év ta-
pasztalattal, az előző egy év tökéletes lehetőséget 
adott arra, hogy a megszerzett tudásom kam-
atoztatni tudjam. Úgy vélem, hogy a kötelező, 
posztomhoz kötődő feladatokon kívül számos 
további segítséget tudtam nyújtani mind az EHK 
szervezeteinek (Külső Szociális Bizottság - KSZB, 
illetve Külső Pályázati Bizottság - KPB), mind a 
KJK Hallgatói Képviseletének is.

Elnökhelyettesként igyekeztem odafigyelni 
a Képviseletet érintő belső folyamatokra, illetve 
a Képviseletre is. Az Elnökkel együtt mindig is 
igyekeztünk megteremteni a megfelelő belső 
kohéziót. Véleményem szerint ez a különböző 
csapatépítő programok és hétvégék folyamán sik-
erült is. Az előző egy évben – igen gyorsan - sik-
erült kialakítanunk egy együttműködő, jó hangu-
latú csapatot. Természetesen ehhez a Képviselők 
is kellettek, ezúton szeretném Nekik is meg-
köszönni a közös munkát.

A Külső Pályázati Bizottságon belül egy igen 
nagyívű projekt részese lehettem. Mint ahogy azt 
már a legtöbb hallgató reményeim szerint tudja, 
az összes kari pályázat átemelésre került a MŰEP-
ER rendszerbe a korábbi Neptun-os pályázást 

leváltva. Ennek köszönhetően az egyetem hall-
gatói számára egy sokkal felhasználóbarátabb, 
illetve átláthatóbb rendszer áll a rendelkezésre 
pályázáskor. Ez a projekt azonban igen kom-
plex volt. Szükséges volt valamilyen szinten 
egységesíteni a nyolc kar valamennyi pályáza-
ti kiírását, azok adatvédelmi tájékoztatóit. Ezen 
felül szükséges volt a különböző pályázatok űr-
lapját elkészíteni a MŰEPER-ben. Ezt a feladatot 
a karunkon én láttam el. Úgy gondolom, hogy 
a Kari BME ösztöndíj esetén a leglátványosabb, 
hogy mennyivel kifinomultabb lett a pályázás fol-
yamata a régihez képest. A KPB-vel közösen ezen 
felül szükséges volt elkészíteni a MŰEPER szabá-
lyzatát, a rendszer adatvédelmi tájékoztatóját, il-
letve a hallgatók és a referensek számára - a tudás 
megőrzése és fenntartása érdekében – segéd-
leteket a rendszer használatához, illetve a kiírások 
és a dokumentáció folyamatához is, hiszen ezek is 
teljes mértékben megváltoztak és új kihívások elé 
állítottak minket. Mindezek ellenére úgy gondo-
lom, hogy ezen egyetemi projekt igen sikeresnek 
nevezhető, annak ellenére, hogy maga a MŰEP-
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ER rendszer természetesen még fejlesztésre 
szorul a jövőben. Remélem, hogy a megalkotott 
új rendszer sokáig fogja szolgálni és megkönny-
íteni a hallgatókat pályázásukkor.

Természetesen posztom állandónak mond-
ható feladatait is el kellett látnom. Elmondhatom, 
hogy sikeresen és zökkenőmentesen lezártunk 
két közösségi ösztöndíj időszakot. Két tanul-
mányi ösztöndíj osztás is teljesült, negatív hall-
gatói visszajelzés nélkül. A legutóbbi osztásnál 
ugyan léptek fel problémák azon gólyáknál, akik 
nem töltöttek fel bankszámlaszámot a Neptun-ba, 
de ez a probléma megoldódni látszik. Az elmúlt 
időszakokban a Tanulmányi ösztöndíj elvekről 
szóló dokumentumban is sikerült kijavítani az 
abban szereplő hiányosságokat. Az éves pályázati 
kiírásokat tekintve, a MŰEPER-be történő áte-
melés nagyon megbonyolította a folyamatokat, 
illetve nagyon elhúzta azokat. A folyamat több, 
mint fél évet ölelt fel. Ennek eredményeképpen 
azonban sikerült olyan pályázati kiírásokat, il-
letve adatvédelmi tájékoztatókat elkészíteni, me-
lyek jogilag kifogástalanok, illetve időtállóak. Ezt 
mi sem bizonyítja jobban, minthogy a jelenleg 
készülő éves kiírásokon a következő tanévre a 
dátumokon kívül szinte semmilyen változtatás 
nem szükséges.

Sikeresen lezajlott két szociális pályázási 
időszak is, melyek alatt továbbra is a KJK nyúj-
totta az egyik, ha nem a legjobb teljesítményt az 
egyetemen. Ez alatt azt értem, hogy egy pályá-
zat két előbírálása között nálunk átlagosan jóval 
kevesebb idő telt el, mint más karokon, ezáltal 
több lehetőséget biztosítva a hallgatóknak 
hiányosságaik pótlására, illetve azok javítására. 
A felém érkező számos hallgatói megkeresésre is 
mindig igyekeztem minél hamarabb, készségesen 
válaszolni. A Gólyatábor ezt nem könnyítette 
meg, hiszen egy időpontra esett a pályázás sze-
mpontjából fontos határidőkkel, de úgy gondo-
lom, hogy ezen időszakot is sikerült gond nélkül 
átvészelni. A téli időszak során is zavartalanul 

folyt le az időszak, annak ellenére, hogy a sze-
mélyes bemutatás utolsó néhány napján én nem 
tudtam személyesen részt venni. Természetesen 
ez nem valósulhatott volna meg a KDJB tagjai, 
azaz a „bírálóim” nélkül, akik szintén szabadide-
jüket nem sajnálva segítettek nekem mindkét 
időszakban. Emiatt nagy hálával tartozom nekik. 
Az eredményeket alátámasztja továbbá, hogy a 
Hallgatói Jogorvoslati Bizottságnál továbbra is a 
KJK-ról jelenik meg a legkevesebb hallgatói eset, 
ahol fellebbezést nyújtanak be a szociális pályázat 
végleges eredménye ellen. Amikor ilyen történt, 
akkor sem bírálói hiba állt a háttérben. Ezen 
eredményekre büszke vagyok, és remélem, hogy 
ez a jövőben sem fog változni.

Mindkét szociális pályázási időszakot mege-
lőzően aktívan részt vettem a bírálók vizsgáz-
tatásában, illetve a vizsga anyagok elkészítésében 
is. Régebben az írásbeli vizsga tartása, javítá-
sa, illetve az írásbeli és szóbeli vizsga feladatso-
rok összeállítása kizárólag az Egyetemi Szociális 
Bizottság elnökének a feladata volt, ez az utóbbi 
félévekben megváltozott – örömömre. Igaz nem 
kötelesség, hanem teljes mértékben fakultatív, 
én igyekeztem minél aktívabban részt venni val-
amennyi feladatban. Ezáltal én is még több tudás-
ra tudtam szert tenni a területet illetően, továbbá 
jó kapcsolatot tudtam kiépíteni a többi kar szo-
ciális referensével a tevékenységek során. Nem 
is beszélve arról, hogy a különböző kari bírálók 
és referensek által betekintést nyerhettem a más 
karokon érvényben lévő szokásokról, melyek 
beépítésén a kari szokásokba érdemes lehet el-
gondolkodni.

Személyes vállalásom okán részt vettem egy, 
a Hőtan, Áramlástan, illetve Hő-és Áramlástan 
tantárgyakat érintő felülvizsgálatban. Az oktatá-
si referens, Réka által készített és hallgatók által 
kitöltött felmérő kérdőívet igen sok hallgató 
töltötte ki, konstruktív kritikát megfogalmazva. 
Ez igen jó alapul tudott szolgálni a tantárgyat ok-
tatókkal való személyes beszélgetés során. Bár a 
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látható eredményekre még természetesen várni 
kell, én úgy gondolom, hogy egy felettébb kon-
struktív felülvizsgálat ment végbe, és számos, a 
hallgatókat segítő általános elv és cselekvési terv 
lett kidolgozva, melyek remélhetőleg beteljesítik 
majd a várt eredményeket.

A háború okozta jelenlegi gazdasági helyzet-
ben mindenképpen szükségesnek gondolom a 
Rendszeres Szociális ösztöndíj pontszámításának 
alapjául szolgáló dokumentumot, a TJSZ. 3. 
számú mellékletét frissíteni, hiszen az abban 
szereplő pontszámítási módszerek mára igen 
elavultak lettek. Az előző időszak előtt sajnos ezt 
nem sikerült megvalósítani különböző egyetemi 
szintű okok miatt, azonban a következő időszakra 
ez várhatóan már sikerülni fog. A dokumentu-
mot már teljesen előkészítettük a KSZB-vel, már 
csak az elfogadtatással kapcsolatos procedúra 
van hátra. Remélem, hogy a következő időszak-
ban már a hallgatók az új kiírás nyújtotta pon-
trendszert élvezhetik és ezáltal kevesebb hallgató 
fog elesni a támogatástól.

A szociális területet érintően jelenleg is fut 
egy olyan egyetemi szintű projekt, melynek célja, 
hogy a képzésüket megkezdők számára nyáron 
egy egységes, egyetemi, informatív tájékoztatást 
adjunk a pályázás adta lehetőségekről, illetve 
feltételekről. Egyfajta útmutatót, hasznos tip-
peket szeretnénk átadni, hiszen elsőre nagyon 
nehéz átlátni a teljes rendszert pályázóként. Ezen 
felül, a KSZB szükségesnek érzi a karok közötti 
egységesítést is az egyenlő bánásmód biztosítása 
érdekében. Így dolgozunk a bírálói ösztöndíjak, 
a bírálás, a kommunikáció, illetve az alapelvek 
terén is egységes hozzáállást kialakítani. Ez a jövő 
feladata lesz.

Pályázatok terén is a bizonyos szintű 
egységesítés jelenik meg, mint feladat a jövőre 
nézve. Már egy jó ideje fut egy KPB projekt, mely 
a karokon lévő, illetve más egyetemeken alkal-
mazott ösztöndíjakat hivatott felülvizsgálni, s ter-

mészetesen következtetéseket levonni azokbóll, 
majd a konklúziókat beépíteni a gyakorlatba. A 
felülvizsgálat például rávilágított arra, hogy men-
nyire érdekes az, hogy minden kar rendelkezik 
Kari BME ösztöndíjjal, mely mindenhol a szak-
mai tevékenységet szeretné ösztönözni, azonban 
mégsem azonos egyik karon sem. Nem is beszélve 
arról, hogy emellett jelen van egy Egyetemi BME 
(EBME) ösztöndíj is, mely szintén ugyanazon 
célt hivatott szolgálni. A jövőben szükséges lesz 
a felülvizsgálat során felmerült kérdések meg-
válaszolása.

Jövőbeli célom a Hallgatói Képviseletben való 
tevékenységem folytatása a juttatási-térítési fe-
lelős pozícióban, hogy a megszerzett tapasztal-
ataimmal és tudásommal a Képviselet munkáját 
továbbra is segíteni tudjam.

Remélem, hogy a Tisztújító Szavazáson ismét 
bizalmat szavaztok nekem!

 Ispán Tamás
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Pánczél Viktória
Kommunikációfelelős

Sziasztok!
Pánczél Viktória vagyok másodéves logiszti-

kai mérnök hallgató. Már gólyaként is hatalmas 
érdeklődést mutattam a karon folyó közösségi te-
vékenységek és közösségi élet iránt, így második 
félévemben egy nagyot ugorva jelentkeztem 
Tanácskozási Jogú Tagnak. Volt három hónapom 
tapasztalni, hogy a Hallgatói Képviselet milyen 
témákban segíti a hallgatók életét, problémáit. 
Ezek a hónapok abban is segítettek, hogy rájöjjek 
mivel is szeretnék igazán foglalkozni, mint man-
dátumos tag. 2022 májusában a Kari Tisztújító 
Szavazáson három ember közül engem választot-
tak a diákok, mint Kommunikációfelelős és azóta 
is töretlenül igyekszem a posztomhoz kapcsolódó 
feladatokat kivételesen elvégezni. 

A Képviseletem elején rengeteg nehézséggel 
kellett szembe néznem, de idővel, ahogy tan-
ultam bele a dolgokba egyre könnyebben vettem 
az akadályokat. Rendszeresen vezetem a KJK 
HÖK Instagram és Facebook oldalt, valamint a 
karunk honlapjára is már én szerkesztem meg a 
fontosabb híreket. A bejegyzéseknél próbáltam 
figyelni a feltűnőségre és hogy a hallgatók 
átláthatóbban találják meg a számukra fontos 
dolgokat. Ennek eredménye egy kari sablon kép, 
amin egyértelműen látszik miről is szól a poszt. 
A heti hírlevélbe is olyan anyagokat és cikkeket 
teszek közzé, amik biztosan a diákok segítségére 
lehet. 

Mandátumom során többször is hirdettem PR 
Bizottság tagfelvételt, amire bár kevesen jelent-
keztek, úgy gondolom sikerült összehoznom egy 
olyan csapatot, akik folyamatosan igyekeztek a 

tőlük telhetőt megtenni szponzorkeresés sze-
mpontjából. Ez a lelkesedésük mellett annak is 
köszönhető, hogy folyamatosan tartottam velük 
a kapcsolatot az aktualitásokról és igyekeztem 
egyéb kisebb projektekbe is bevonni őket. Több 
cégtől sikerült tárgybéli nyereményeket sze-
reznünk, amik felhasználásra kerültek a Gólya-
bálon, Gólyatanácson és a Tanszéki vetélkedőn 
is.

Mandátumom elején egy olyan szponzorral 
tartottam a kapcsolatot, aki anyagi támogatást 
nyújt a karunknak a nagyobb rendezvényekre. 
Mostanra ez a szám három cégre növekedett, 
ami nagyban befolyásolta a kari eseményeink 
minőségét.

A továbbiakban szeretnék az ERASMUS-fe-
lelős posztomnak is eleget tenni. Célom, 
hogy a nemzetközi dékánhelyettessel egy oly-
an gördülékeny kapcsolatot teremtsek, amivel 
megkönnyítem a kommunikációt a jelentkezési 
időszakban és ezzel az engem keresett hallgatók 
segítségére legyek. Ezen felül az eddig elvégzett 
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munkámat, mint Kommunikációfelelős tovább 
vigyem ugyan akkora odafigyeléssel és magabiz-
tossággal, mint ez idáig és hogy újbéli megválasz-
tásom után tovább növeljem a rendezvények 
színvonalát még több támogató behozatalával.

Az eddigi Képviseletben töltött időm alatt a 
feladatom elvégzése mellett sikerült fejleszten-
em saját készségeimet is és jobban megértettem a 
munkám fontosságát. Úgy gondolom, hogy lelkes 
és megbízható tagokkal voltam körülvéve és sze-
retném a továbbiakban is színesíteni a Hallgatói 
Képviseletet a jelenlétemmel.

Örülök, hogy ebben az évben vállaltam a 
mandátumomat és remélem idén is bizalmat sza-
vaztok nekem!

Pánczél Viktória
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Somodi Barnabás
Tankör és utánpótlás felelős

Sziasztok!
Somodi Barnabás vagyok, harmadéves hall-

gató a járműmérnök szakon. Azért írom ezt a 
motivációs levelet, mert a Tankör és utánpótlás-
felelős posztjára pályázom. Remélem sikerül el-
nyernem a bizalmatokat!

A 2020-as évben lettem a karunk hallgatója, 
illetve része a közösségünknek. Amint megérkez-
tem az egyetemre láttam, hogy ez a kari közélet ig-
azán nekem való lesz. Így hát, amint megtehettem 
csatlakoztam is, először a Baross Rádióba, aminek 
köszönhetően rengeteg embert megismerve 
folytathattam egyetemi pályafutásom. Gólyaként 
sajnos a járványügyi helyzet megnehezítette a 
dolgunkat, mivel maradtak el programok, amik-
en szívesen részt vettem volna. Ennek ellenére is 
sikerült az akkori Mentor Gárdának beintegrál-
nia minket a közéletbe.

A KJK-s létem következő nagyobb pillanata, 
az, amikor a Rendezvényszervező Bizottság tagja 
lettem. Már ott elkezdtem belelátni, hogy menny-
ire nem is könnyű a rendezvényszervezés. Ezután 
úgy döntöttem, hogy mentor leszek, és azóta is 
úgy gondolom, hogy a lehető legjobb kimenetelt 
választottam a jövőmnek. A Mentor Gárdában 
egy nagyon jó társaságra találtam, akikkel kön-
nyen meg lehetett hozni a fontos döntéseket. A 
mentorkodásom vége felé, arra kellett eszmél-
nem, hogy mélyebben érdekel a vezetőnk posz-
tja. Ezt a tudásvágyat megragadva jelentkeztem 
is Tanácskozási jogú tagnak, és azóta is szívesen 
gyarapítom a tudásom, amit a gárdavezetőnktől 
szerezhetek.

Mentor létem alatt rengeteget fejlődtem, akár a 
kommunikációs készségeimet, akár a feladatme-
goldó képességemet tekintve. Mindig is szerettem 
emberekkel foglalkozni, és úgy vélem nincs is 
számomra jobb lehetőség, mint a Tankör és után-
pótlásfelelős poszt. Nagyon fontosnak találom azt 
a segítségnyújtást, amelyet a Mentor Gárda ad a 
gólyáinknak, ezért szeretnék egy legalább olyan 
segítőkész és kitartó csapatot összerakni, mint a 
jelenlegi. Terveim szerint, egy sikeres és boldo-
gan eltöltött gólya évet tudunk majd a Gárdával 
biztosítani a leendő elsőéveseknek.

Remélem motivációs levelem elnyerte tetszé-
seteket, és számíthatok a Tisztújítón a szavaza-
taitokra, hogy én lehessek a következő Tankör és 
utánpótlásfelelős!

Somodi Barnabás


